
Bestyrelsesmøde afd 131 den 5/7 2022 

Til stede Yrsa, Vita, Henrik og Sussanne. 

Referent. Sussanne 

 

1: Langtidsplanlægning for årene 2022-2023 og 2024 blev underskrevet. 

2: På markvandring blev der aftalt at afdelingsbestyrelsen skulle fremkomme med et forslag til udførslen af 

afdækning mellem jernstolper og træbeklædning i carporten.  

Bestyrelsens forslag er at der påsættes en liste/bræt på hjørnet ved alle jernstolper for at undgå vand 

indtrængen. 

 

 

 

 

 

 


